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内容概要

　　《新理念旅游英语情景听说》是为大学英语通识教育课程体系专门开发的教材，可供中高级英语
学习者使用。
它和《经典旅游景观导游词赏析与口译》是姊妹篇，亦可用作旅游院校专业英语课程的配套教材。

　　《新理念旅游英语情景听说》共分为八个单元。
旅游情景听力模块包括机场服务、住宿接待、餐饮服务、购物服务、旅行咨询与预订、游程商定、现
场导游1、现场导游2。
旅游情景口语模块包括常用旅游目的地、酒店服务、中国饮食文化、纪念品、祥瑞动植物、传说与人
物掌故、传统节日、传统服饰与中国戏曲。
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黄金葵，女，1976年8月出生，汉族，北京市人，祖籍广东省江门市。
1994-1998年就读于南开大学旅游学系英语（旅游）专业（现为外国语学院翻译系），文学学士
；2002-2004年在清华大学外语系外国语言学及应用语言学专业进修硕士课程；2004-2005年留学于英国
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主要研究方向：旅游英语、教材设计与评估、休闲文化与翻译研究。
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章节摘录

版权页：   插图：   Listening Transcript for Extract 6 ( Courtesy of Strutt, English for International Tourism
Intermediate Students' Book, Unit 5, Exercise 15 :133 ) Part One Receptionist A Good morning, can I help you?
Mrs.Horton Yes, my name's Mrs. Horton and l've a reservation for myself and my husband. Receptionist A Fine.
Yes. Sorry, can you give me your name again? Mrs.Horton Yes, Horton. I phoned yesterday. Receptionist A
Orton.Sorry I can't see your name. Mrs.Horton Horton, H-O-R-T-O-N. Receptionist A Ah, yes, very sorry. The
porter will take you to your room, 112. Is that your luggage? Mrs. Horton Yes. Receptionist A OK, well, if you
come this way, please. Part Two Mrs. Horton Hello, I've just been given a room, room 112 I think it is, but I'm
afraid it's really very unsuitable. It's extremely small and I can hear the people in the next room. I really feel that
with the prices you're charging the rooms should be much better than this one. Receptionist A Ah, I'm sorry to
hear that, can you give me the room number? Mrs.Horton 112. Receptionist A Right, Mrs. Horton, I'll ask the
porter to show you another room and if you find it suitable we can move you. Mrs. Hortonl'll wait for him to
arrive. Receptionist A Right, thank you. Part Three Receptionist A Ah, Joe, did you show Mrs. Horton the room?
Porter Yes, she's gone into 212 but I don't know whether it was a good idea-she'd unpacked half her stuff, there
were clothes all over the place and she'd already used the bathroom. Receptionist A Oh, dear, did you help her
move? Porter Yes, but she's going to be a difficult guest. Receptionist A OK. Well, thanks anyway. Part Four Mrs.
Horton Hello, this is Mrs. Horton in room 212. Receptionist B Ah, hello, Mrs. Horton. Is the room to your
satisfaction? Mrs.Horton I'm not bothered about the room. My diamond necklace is missing. I had it in my
suitcase with my blue dress and I can't find it anywhere.
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编辑推荐

《新理念旅游英语情景听说》在任务设计方面贯穿了三个新颖的教学理念：（1）最大限度地利用现
代化多媒体教学技术展现真实的交际场景；（2）强调通过以小组为单位进行活动，培养学生的团队
意识和合作探索精神；（3）突出口语、写作、翻译等产出型语言能力的终极培养。
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